
 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 32 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 

 

Onderwerp:       

Aandacht voor jongeren in Corona-tijd maar zeker ook in de tijd daarna. 

 

Inleiding: 

Er is de laatste tijd terecht veel aandacht voor de problemen van jongeren in coronatijd. 

Op 12 februari 2021 stelde het kabinet 40 miljoen beschikbaar voor een steunpakket gericht op 

sociaal, fysiek en mentaal welzijn in coronatijd voor de jeugd. Een groot deel van het geld kan via 

gemeenten terechtkomen bij bestaande en nieuwe initiatieven. 

We zien dat er lokaal diverse initiatieven zijn gestart die de ontstane problemen bij de jeugd willen 

aanpakken.  

Gewoon Uden ziet graag dat het college er alles aan gaat doen om de toegezegde geldstroom en de 

diverse initiatieven met elkaar te matchen. 

Tevens wil Gewoon Uden onze jongeren voor de toekomst aan onze gemeente binden. Jongeren gaan 

buiten Uden studeren maar wij zien ook dat zij graag in hun eigen omgeving terug willen keren. Ook 

voor hen is Uden “the place to be”. Het bedrijfsleven in onze (nieuwe) gemeente kan soms nu al, maar 

zeker in de toekomst niet zonder hen, zeker in sectoren waar een schaarste is aan goed opgeleide 

vakmensen. Het verbinden van talentvolle jongeren met lokale bedrijven verdient daarom onze extra 

aandacht. Campus Uden voorziet nu al voor enige mate in deze behoefte. Jongeren tussen 17 en 27 

jaar die nu veelal door de lockdown in een isolement zitten en die buiten onze gemeente studeren 

kunnen daar in een veilige omgeving aan hun studie werken, elkaar ontmoeten en samen met 

professionals en betrokken lokale en regionale bedrijven verder hun toekomstplannen uitstippelen.  

 

Vragen: 

1. Zijn er al financiële toezeggingen vanuit dit steunpakket van het Rijk aan onze gemeente gedaan? 

2.    En zo ja, wat zijn de bedragen die aan onze gemeente zijn toegezegd en/of al zijn uitgekeerd en 

kan het college een overzicht geven van de initiatieven die het college intussen al heeft      

ondernomen om die toegezegde bedragen te willen bestemmen voor bestaande en/of nieuwe 

initiatieven? 

3. Heeft het college contact met het jongerenwerk over de situatie in Uden en zo ja, bespreekt men      

dan ook de mogelijkheden voor (tijdelijke) uitbreiding vanuit de beschikbare extra middelen? 

4. Ziet het college mogelijkheden om Campus Uden, een al lopend initiatief in ‘t Handelshuijs, te 

omarmen en eventueel financieel te ondersteunen zodat er tijdens de coronaperiode maar zeker ook 

daarna continuïteit kan ontstaan waarvan zowel onze jongeren als ook het bedrijfsleven kunnen 

profiteren. 
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Afdoening:    ☒ schriftelijk  ☐ mondelinge behandeling 

 

 

 

 

 

 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 17-3-2021  

Fractie : Gewoon Uden  

Naam indiener : Mirelle Klijs  

Einddatum: 16 april 2021 

Id.nr. iBabs: 144 
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ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 6-4-2021 

Antwoord: 

Zijn er al financiële toezeggingen vanuit dit steunpakket van het Rijk aan onze gemeente gedaan?  

Ja, vooruitlopend op de meicirculaire 2021 hebben gemeenten recent een brief (dd. 26/03/2021) van 

het Rijk ontvangen over het “Compensatiepakket coronacrisis medeoverheden maart 2021: verdeling 
over gemeenten”.  
 

En zo ja, wat zijn de bedragen die aan onze gemeente zijn toegezegd en/of al zijn uitgekeerd en 

kan het college een overzicht geven van de initiatieven die het college intussen al heeft      

ondernomen om die toegezegde bedragen te willen bestemmen voor bestaande en/of nieuwe 

initiatieven? 

Vanuit het Corona steunpakket Jeugd ontvangt gemeente Uden éénmalig in 2021 een bedrag van  

112.000 euro.  

Inmiddels zijn diverse ideeën aangedragen door het maatschappelijk veld inclusief onze 

ketenpartners. We zijn in gesprek met deze partijen en zijn bezig met inventarisatie van initiatieven 

waarvoor de rijksmiddelen ingezet kunnen worden.  

 

Heeft het college contact met het jongerenwerk over de situatie in Uden en zo ja, bespreekt men dan 

ook de mogelijkheden voor (tijdelijke) uitbreiding vanuit de beschikbare extra middelen? 

Gewoonlijk hebben Gemeente Uden en Compass 2 keer per jaar een bestuurlijk overleg. Tijdens de 

pandemie is er intensiever contact met Compass. Deze contactmomenten gaan o.a. over de situatie 

van de Udense jongeren en de inzet van het jongerenwerk. Compass geeft aan dat het team in 2020 

redelijk onder druk stond en wel wat ondersteuning kan gebruiken. Er wordt nader bekeken hoe de 

rijksmiddelen incidenteel ingezet kunnen worden voor een tijdelijke uitbreiding van het jongerenwerk.  

 

Ziet het college mogelijkheden om Campus Uden, een al lopend initiatief in ‘t Handelshuijs, te 
omarmen en eventueel financieel te ondersteunen zodat er tijdens de coronaperiode maar zeker ook 

daarna continuïteit kan ontstaan waarvan zowel onze jongeren als ook het bedrijfsleven kunnen 

profiteren?  

Het college vindt Campus Uden een mooi maatschappelijk initiatief. Op het moment dat er een 

aanvraag is ingediend, wordt deze getoetst aan de bestaande subsidieregelingen en beleidsregels. En 

wordt er nader bekeken wat wij incidenteel aan Campus Uden kunnen bijdragen 

 


